



2016-11-15

Dagordning Styrelsemöte 8

1. Mötet öppnas

Marcus Svensson förklarar mötet öppnat 12.15

2. Val av mötets ordförande

Marcus Svensson valdes till mötets ordförande

3. Val av Justeringsperson

John Munter valdes till mötets justeringsperson

4. Val av sekreterare

Rebecca Egerud valdes till mötets sekreterare

5. Närvarande

Marcus Svensson, Rebecca Egerud, Sam Liti, Emil Falck, John Munter, Olof Göransson, Olle Öberg, Markus Larsson Engberg, Amanda Benjaminsson, Jonna Svensson, Anna Jarneus
Amanda Gustavsson

6. Adjungering

7. Mötet behöriga utlysande

Ja

8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Justerat, påskrivet och arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

- Alumngrupp på facebook, diskussionspunkt e.
- Linjaler/skalstockar som vi äskat för, diskussionspunkt g.

11. Lägesrapport

Sam, General-N: Det går bra, har höstsittning på lördag

Emil, Chef-N: Det går bra

Olof, Marknadsföringsansvarig: Inget sen förra mötet

John, Vice Ordförande: Ovvarna har kommit och hämtades igår

Olle, Vice SnOrdf: Ska kursutvärdera under eftermiddagen, Anders har bestämt vilka två som får stipendierna

Anna, Drottning: Det går bra, tar in anmälningar till tacomyset under lunchen

Amanda Benjaminsson, Kassör: Det går bra

Jonna, Info-Webb: Det går bra

Amanda Gustavsson, AMO: Har varit på AMO-möte, pratade om heltidsschemaläggning, det har funkat på andra skolor och borde därför göra det här men lärarna är emot det. De pratade även om att det är svårt att hoppa av sina studentengagemang och att LinTek funderar på hur de ska göra för att underlätta för studenter att hoppa av engagemang om de känner sig för stressade.

12. Uppföljning att göra från förra mötet

- Kolla upp hur andra sektioner gör med annonsering om jobb på facebook
- Återlämning av ovvar

13. Ordförande informerar

Ska på FUM möte

Har varit på möte med LinTek

Återlämning av ovvar sker den här veckan

14. Studienämndsordförande informerar

- Har dragit igång med kursutvärderingar

15. Näringslivsansvarig informerar

16. Diskussionspunkter

a. Utvärdering till ITN ang. datorsalar

Vi har inte märkt så stor skillnad, vi vill inte att lärare ska kunna välja datorsal utifrån om de har fönster eller inte utan att vi ska få vara i de salar som har de program vi behöver och att de som inte behöver de programmen kan använda andra datorsalar som vi inte behöver.

b. Nominering till FUM

Varje sektion får nominera minst en från sin sektion till FUM-valberedning, Marcus har förslag på att nominera Fredrik Lundberg.

Mötet beslutade att nominera Fredrik Lundberg.

c. Ev. ihopslagning av poster

Ett förslag är att slå ihop poster för att inte få för stor styrelse om vi inför evenemangsansvarig som ny post. Mötet diskuterar att vi kanske inte vill behöva ta det beslutet nu och att det istället kan göras vid händelse av för få sökande, eftersom det kan bli för mycket ansvar för den som får ihopslagna poster.

Mötet beslutade att inte stadga vilka poster som ska slås ihop och att ihopslagning ska ske vid för få sökande.

d. Fastställande av valberedning

Valberedning för styrelse 17/18 måste utses innan höstmötet, vi ska prata med personer som vi tror kan tänka sig vara valberedning och som inte själva vill söka nästa års styrelse innan tisdag 22/11.

e. Alumngrupp på facebook

Bordläggs

f. Ändra beskrivningar på facebookgrupper

Bordläggs

g. Linjaler/skalstockar som vi äskat för

Bordläggs

- h. Buss till Ikano och Ikea
Bordläggs

17. Övriga frågor

Gyckel till höstsittningen blir inte längre en låt eftersom det är svårt att komma på en, vi väljer att istället ha en tävling mellan årskurserna där de ska bygga ett torn.

18. Nästa möte

Nästa möte hålls 22/11

19. Att göra tills nästa möte

20. Mötet avslutas

Marcus Svensson förklarar mötet avslutat 12.59

Marcus Svensson

Ordförande, Marcus Svensson

Rebecca Egerud

Sekreterare, Rebecca Egerud

John Munter

Justerare, John Munter